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ACTA DE LA XXIV ASSEMBLEA GENERAL DE LA FEDERACIÓ DE MUNICIPIS DE 
CATALUNYA,CELEBRADA EL DIA 16 DE DESEMBRE DE 2014, A LA SEU DE L’ENTITAT 

 

S’inicia la XXIV Assemblea General de l’entitat quan són les 16.25h amb l’assistència de 61 electes locals que 
representen 359 vots, entre presents i delegats, segons s’acredita al document de supervisió de les acreditacions 
de delegats i delegades que ha estat verificat per la Secretaria General i del que s’ha donat compte en el Comitè 
Executiu.  

ORDRE DEL DIA 

1. Constitució de l’Assemblea, aprovació de l’ordre del dia, aprovació del reglament i elecció de la Mesa 

2. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió ordinària del 17 desembre de 2013  

3. Proposta relativa a l’aprovació dels comptes anuals corresponents a l’exercici econòmic de 2013 
formulats i elevats a l’Assemblea General pel Comitè Executiu del 10 de juny de 2014 

 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

En execució de les previsions estatutàries els convocats han tingut a l’abast, juntament amb la convocatòria, el 
reglament de funcionament de l’Assemblea General incorporat a l’expedient de convocatòria i celebració de 
l’Assemblea, juntament amb el llistat d’acreditacions de delegats i delegades, a tots els efectes legals. De 
conformitat amb les normes reguladores, el Comitè Executiu presenta com a candidatura a la Mesa de 
l’Assemblea els següents membres: President: Xavier Amor, President de l’FMC i alcalde de Pineda de Mar; 
Vicepresident: Jordi San José, alcalde de Sant Feliu de Llobregat; Secretària: Ana del Frago, alcaldessa de 
Barberà del Vallès i suplent: Carme Garcia, alcaldessa de Rubí. Prèvia acreditació del quòrum estatutàriament 
exigible per a la vàlida celebració de l’Assemblea, es procedeix a la presentació d’aquesta candidatura per part 
del Secretari General als assistents. També informa que en el dossier que ha estat facilitat a tots els presents, i 
coincident amb la documentació lliurada juntament amb la convocatòria  -a manera de preacta- tenen a la seva 
disposició l’Ordre del Dia, el Reglament de funcionament de l’Assemblea, la proposta d’acord i els documents 
que fan referència: tal i com s’especifica l’Ordre del Dia, l’únic punt que es tractarà en compliment dels Estatuts 
de l’FMC és l’aprovació dels comptes anuals de l’exercici 2013 que varen formular-se i elevar-se a aquesta 
Assemblea General pel Comitè Executiu de data 10 de juny de 2014. D’acord amb això, per assentiment 
unànime els assistents s’aproven l’Ordre del Dia, el Reglament, la composició de la Mesa i l’acta de la sessió 
anterior. 

Vull començar molt sincerament agraint a tots la vostra presència en aquesta Assemblea, sé que són dies molt 
complicats, d’agendes molt plenes a tots els municipis, i sincerament us vull agrair que esteu avui aquí en una 
Assemblea que, com us he dit abans, té un únic punt en l’ordre del dia, en una assemblea extraordinària per 
aprovar els comptes del 2013 que va aprovar ja el Comitè Executiu al mes de juny passat. 

M’agradaria començar, abans que passem a la votació del punt de l’ordre del dia, amb alguns petits agraïments i 
vull agrair la tasca que des del mes de juliol està fent en aquesta entitat el nou Secretari general, Juan Ignacio 
Soto, que en aquests mesos estem intentant elaborar una sèrie de propostes i de documents que ara també 
nomenaré i que us ensenyaré, però el vull agrair el compromís amb l’entitat perquè d’un dia per l’altra li vaig 
demanar que deixés un dels ajuntaments més importants de Catalunya per venir a aquesta casa, i bé no em va 
costar gaire que acceptés el repte d’agafar una altra vegada el rumb d’aquest vaixell que és la Federació de 
Municipis, que té trajectòria, que té història en el municipalisme del nostre país però que, malauradament, no 
travessa per un dels seus millors moments; però que com dèiem abans tornarem a posar el vaixell amb el ritme i 
en la direcció que toca. 
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Voldria agrair també de manera molt especial al personal de la casa, no estem passant per moments bons, 
portem mesos en què el dia a dia aquí es fa difícil, i es fa molt complex, i la veritat és que costa molt treballar i 
empènyer però aquí hi ha gent molt compromesa, tenim també gent molt compromesa amb l’entitat, amb el 
Comitè Executiu, que davant les dificultats ha dit que aquesta casa té molta història, té molts anys darrera 
d’intentar estar al costat dels ajuntaments, d’intentar donar suport als ajuntaments del nostre país, i nosaltres 
volem seguir amb aquest feina, volem seguir treballant, volem fer-ho amb el nivell que aquesta casa sempre ha 
treballat. Seguim sent referents i ho sabem. Els documents de la Federació de Municipis segueixen sent la base 
de molta de la normativa local al nostre país, moltes de les esmenes que surten d’aquesta casa són les que 
finalment milloren les iniciatives normatives que tenen els municipis com els seus destinataris, i jo, com a 
President, personalment no tinc més que agrair al personal de la casa el compromís i la feina que estan fent.  

Tot i els moments pels quals travessa l’entitat us haig de dir que s’està treballant amb molt rigor i que ens els 
últims mesos hem aprovat documents i compromisos importants per a la nostra entitat i també per salvaguardar 
el bon nom que té aquesta casa. Hem signat ja convenis amb el Col·legi de Secretaris i Interventors i Tresorers 
de Catalunya. Hem signat convenis amb el Col·legi d’Economistes i amb el Col·legi d’Auditors també, hem anat 
signant convenis amb diferents entitats en la direcció de millorar el nostre funcionament. També estem intentant 
millorar la nostra comunicació, com veieu i com us hem lliurat a la carpeta, també amb un nou format de la 
revista, amb un butlletí electrònic setmanal, amb un canvi també en la Web perquè el que volem és apropar-nos 
més encara dels ajuntaments, estar més a prop i ser útils als governs locals. Aquesta és la finalitat d’aquesta 
casa pel dia a dia dels nostres municipis, dels nostres ajuntaments, i la tasca de tècnics i electes que s’apropen a 
la nostra entitat en moments en què hi ha dificultats i el funcionament de la nostra organització necessita de les 
dues visions per tirar endavant. 

Hem signat també un conveni amb la Fundació Carles Pi i Sunyer sobre el Banc de Bones Pràctiques que, com 
sabeu, us hem comunicat a molts ajuntaments, doncs les bones pràctiques seleccionades revelen un bon 
funcionament dels nostres municipis i en breu farem un acte de reconeixement. Avui precisament el Comitè 
Executiu de l’FMC ha aprovat una pròrroga d’aquest conveni que tenim amb la Fundació Carles Pi i Sunyer per 
donar conformitat per un any més i, per tant, seguirem compartint les bones pràctiques. Tal com deia en el 
Comitè Executiu l’alcalde del Prat de Llobregat, Lluís Tejedor: en aquests moments la innovació necessita miralls 
i elements positius per encoratjar les bones pràctiques. Hi ha moltes coses que s’estan fent bé i moltes activitats 
que revelen una voluntat continuada d’innovació als nostres municipis. Aquest Banc de Bones Pràctiques reforça 
a més que tinguem més relació entre uns i altres. Presentarem una memòria en la propera Assemblea molt 
exhaustiva de la feina que fa aquesta entitat i que en els últims mesos s’ha pogut arribar a posar en entredit i 
nosaltres volem reivindicar la feina que s’ha fet i que fem  dir-vos també que acabem d’aprovar un document de 
normes internes generals de funcionament administratiu de l’FMC que es basa en la transparència i el born 
govern d’aquesta entitat. També en les properes setmanes, segurament abans del primer trimestre de l’any 
vinent, convocarem  una Assemblea extraordinària per aprovar un pressupost que realment quan arribi a les 
vostres mans veureu el detall de totes les partides i el detall i el canvi de funcionament i gestió en aquest nou 
pressupost, que ja han estat a l’abast del Comitè Executiu que acabem de celebrar.  

I no només per això estem treballant; no només per això. Estem aquí al capdavant d’aquesta entitat per animar-
vos a continuar amb la feina que aquesta casa ha fet durant tota la seva història. Ara són moments sobretot 
d’estar, de ser-hi, segurament més que mai, d’estar presents més que mai, d’estar compromesos més que mai, 
perquè crec que coincidim tots que el moment és complicat. No només per la crisi que ja en tindríem prou per 
estar sobretot units des de les administracions públiques per donar resposta al què ens ha d’importar més: que 
són els ciutadans i ciutadanes dels nostres municipis. No només per això, que -torno a dir- que ja seria suficient 
per sobretot fer la nostra feina; sinó perquè tenim davant processos normatius que afecten els municipis i que 
aquesta entitat necessita, també, seguir per defensar els interessos locals. Hi ha algunes normes que ja no 
estem a temps com l’LRSAL, que com veieu ens està fent molt de mal als nostres ajuntaments i als serveis 
públics dels nostres municipis, però tenim per endavant la Llei de governs locals de Catalunya en la que hem de 
ser i hem d’estar com a part activa com ho hem vingut fent fins ara en tota la negociació, en la participació de 
totes les esmenes amb els cometaris i posicionament,  i necessitem estar forts i estar units. Avui, a banda dels 
temes que us he comentat:  nou pressupost, memòria d’activitats, etc. al Comitè Executiu hem tocat diferents 
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temes: la cultura, les llars d’infants, els serveis socials, davant de tot això nosaltres més que mai necessitem 
actuar; nosaltres més que mai necessitem que aquesta entitat sigui forta per traslladar la veu del municipalisme a 
la Generalitat de Catalunya, en aquest cas per intentar fer front a aquestes retallades  

Vull referir-me finalment la llei de finançament local, una Llei sobre la qual també vam començar a treballar, i de 
fet els tècnics que l’FMC han estat a disposició del departament de Governació de la Generalitat per començar a 
fer els primers documents de referència, són documents importants i per tot això que he expressat, i pels 
moments de dificultats que viuen els nostres ciutadans i les nostres ciutadanes, perquè cal que posem en valor 
el municipalisme, cal que aquesta casa estigui forta, cohesionada i amb il·lusió de futur i de treballar, d’impulsar 
cap endavant.  

Finalitzo com he començat, donant-vos les gràcies per estar aquí, perquè això demostra el vostre compromís i 
dir-vos i segurament això no em tocava acabar-ho de dir, però les coses s’estan fent bé, les coses s’han fet bé 
genèricament i per tant necessitem el plus també aquest de confiança perquè remuntem aquesta situació. Ho 
volem fer, ho estem fent amb moltes ganes, amb molta il·lusió i en els documents quedarà palesa la feina que 
els treballadors i les treballadores d’aquesta casa estan realitzant. 

Ara passaríem a l’aprovació dels comptes generals del 2013. Aquests comptes generals que tots heu rebut amb 
la convocatòria, han estat revisats i auditats. Informar-vos, també, que està en procés de licitació l’auditoria que 
l’FMC es va comprometre a fer dels cincs exercicis anteriors al 2014 i que ara del que es tracta és aprovar els 
comptes generals del 2013 aprovats pel Comitè Executiu del mes de juny i que per un tràmit legal l’Assemblea 
General ha d’aprovar abans del 31 de desembre. Per tant, d’acord amb el que ha informat el Secretari General 
tenim els vots acreditats, presencials i delegats. Tenim molts vots delegats- sabeu que molts de vostès tenen la 
delegació feta per diferents ajuntaments- i per tant, això ja està acreditat i passaríem a la votació. Els presents a 
l’Assemblea tenen a la seva disposició les cartolines per a la votació: vot a favor (color verd), vot en contra (color 
vermell), vot en blanc (color blanc) i abstenció (color blau cel) 

El President passa a la votació dels comptes generals del 2013. Vots a favor dels comptes generals del 2013? 
Vots en contra? Cap. Alguna abstenció? Cap. Algun vot en blanc? Cap. Doncs, per unanimitat quedarien 
aprovats els comptes generals del 2013.  

Per tant, queda aprovada la proposta amb 61 vots presencials a l’Assemblea que equivalen a 359 vots presents i 
delegats. 

El President aixeca la sessió desitjant molta salut i felicitat en aquests dies acompanyats de la gent estimada, i 
comenta que al final es farà un brindis amb una copa de cava, moltes gràcies.  

 

Finalitza la sessió a les 16.50h. 

 

President de la Mesa     Secretària de la Mesa 

 

 

 

 
Xavier Amor i Martín     Ana del Frago Bares 
Alcalde de Pineda de Mar      Alcaldessa de Barberà del Vallès 
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